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Abstract (en)
The lamp (10) has a hollow housing (11) made of metal, and an elongated cooling body (14) made of ceramic. The body is arranged in the housing
and formed with an outer surface in contact with an inner surface. An LED unit (16) is mounted at a front face of the body, and a lens system (12) is
mounted at a front end of the housing in front of the LED unit. An outer groove (18) is formed at the outer surface of the body, such that the groove
is extended in a longitudinal direction of the body, and the LED unit includes connecting lines (20, 28) that are arranged in the groove.

Abstract (de)
Die LED-Lampe umfasst ein hohles Gehäuse (11) aus Metall und einen länglichen Kühlkörper (14, 32) aus Keramik, der in dem Gehäuse (11)
angeordnet ist und dessen Außenfläche an der Innenfläche des Gehäuses (11) anliegt. Eine LED-Einheit (16) ist auf der vorderen Stirnseite des
Kühlkörpers (14, 32) angebracht. Eine Optik (12) ist an dem vorderen Stirnende des Gehäuses (11) vor der LED-Einheit (16) angebracht. An
der Außenseite des Kühlkörpers (14, 32) ist eine sich in dessen Längrichtung erstreckende Nut (18, 34) ausgebildet, in der wenigstens eine der
Anschlussleitungen (20, 38) für die LED-Einheit (16) angeordnet ist.
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